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Skolebestyrelsesmøde

Referat
Den 3. december 2019 kl. 17.00 - 19.00 Kølholm

MØDEDELTAGERE
Forældrerepræsentanter:
Christina Skov Olsen, formand 
(Kølholm)
Vivian Bjørn Karlsson (Kølholm)
Helle Møller Thomsen (Kæret)
Vicky Bonde (Kølholm)
Jan Lykke (Kølholmgrupperne)

Afbud:
Vicky Bonde

Medarbejderrepræsentanter:
Melina Neergaard Olsen (Kæret)
Jes Siert (Kølholm)
Ledelse:
Anders Scott Rohde (Skoleleder)
Tina Hedensted (Adm. Leder)

Referat

Sag nr. 1 Godkendelse af dagsorden og referat

Dagsorden og referat godkendt

Sag nr. 2 Orientering/meddelelser
- Personalesituation

Der er pt. slået 4 stillinger op på Kærholm.

 Lærer på Kølholm. Stillingen er et genopslag, da første runde ikke gav 
det ønskede antal ansøgere.

 Lærer på Kæret.
 Barselsvikariat pædagog på Kølholmgrupperne
 Tidsbegrænset pædagogstilling på Kølholmgrupperne

Den fælles kommunal indsats for pædagoger/pædagogmedhjælpere om 
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”Fokus på kvalitet i arbejdsmiljøet” har på Kærholm udmøntet sig i 3 
indsatsområder:

 Den gode arbejdspladskultur
 Hvordan får vi pædagogfagligheden i spil i skolen
 Teamsamarbejde 

- Orientering om afdelingerne

Kæret: 
Alle årsmøderne er afholdt i november måned.
Kæret har haft pædagogisk lørdag om de faglige mål i dansk og 
matematik for målgruppen, hvor prøveforløb er i proces. Forløbet et 
samarbejde med Københavns Professionshøjskole og kaldes ”Alle i 
Mål”. 

Kæret har haft besøg af en bugtaler, som kom og underholdt alle 
eleverne. Børnehaven Åkanden var også inviteret med.
Kæret vandt i sidste uge hockeyturnering i alle rækkerne. En 
turnering, som afholdes sammen med 3 andre specialskoler.

Julemåneden er startet op med at alle elever har været i en tur i 
Ådalen og finde juletræ. Dagen sluttede af med klippe/klistredag med 
forældrene.
Af andre aktiviteter i december måned kan nævnes Lucia optog, 
kirketur og en klassisk julemusik koncert med besøg fra musikskolen.

Kølholm:
Her er alle årsmøderne også blevet afholdt i november måned.
Julen er også indtruffet på Kølholm, hvor der om eftermiddagene er 
forskellige juleværksteder, hvor der produceres julegaver.
Kirketur og julefrokost for alle eleverne er også planlagt.

Kølholmgrupperne:
Her er alle årsmøder også afsluttet. 
Medarbejderne føler sig godt behandlet på Lindegårdsskolen, hvor vi 
låner faglokaler mm. 

- Orientering fra ledelsen

Fremtidig organisering af terapeuter

Fysio- og ergo terapeuternes organisering har været drøftet igennem 
længere tid, og der er truffet en beslutning om, at de i løbet af 2020 
skal organiseres centralt hos Center for Børn og Skole.

Fysio- og ergo terapeuterne skal stadigvæk betjene Kærholm som 
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hidtil. Fysio- og ergo terapeuterne har udover Kærholm andre opgaver 
på tværs i kommunen, som ikke specifikt har noget med Kærholm at 
gøre, hvorfor de fremover vil blive organiseret mere centralt. 

Mulig sammenlægning med Skolen i Herredet på Møllevej 100.

Ved budgetvedtagelsen i Frederikssund Kommune blev det besluttet, 
at hverken specialbørnehaven Åkanden eller Skolen i Herredet skulle 
sammenlægges med Kærholm som en del af en besparelse.
Men forvaltningen og Kærholm tænker dog, at det stadigvæk kan give 
god mening, at Skolen i Herredet bliver en del af Kærholm, når vi 
næste skoleår flytter Kølholm til Møllevej 100. Skolen i Herredet er nu 
organiseret under Jægerspris Skole, som lægger på Møllevej 90.
En sådan ændring vil dog kræve en politisk beslutning og en 
efterfølgende høringsperiode.

Ny Hjemmeside.

https://kaerholm.aula.dk

Der er kommet resultater fra PLL spørgeskemaundersøgelse. 
Resultaterne er kun skimmet igennem. Svarprocenten er ikke så høj, 
men det er den ikke generelt for kommunen.

Sag nr. 3 Emner til drøftelse/beslutning
Antimobbestrategi
Et første udkast vedlagt som bilag

Første udkast af Værdiregelsæt og antimobbestrategien blev drøftet og rettet 
til.
Redigeret udgave sendes rundt til Skolebestyrelsen. Når alle har sagt ok, er 
strategien godkendt. 

Drøftelse af og opstart af en kommunikationsstrategi for Kærholm.

Punktet flyttes til første punkt på næste skolebestyrelsesmøde den 14. januar 
2020.

Tidsplan for Skolebestyrelsens kommentar til kvalitetsrapport.
Kvalitets rapport sendes til Skolebestyrelserne ca. 4. december. 
Deadline 22. januar.

Efter næste skolebestyrelsesmøde den 14. januar bliver bestyrelsen og skriver 
høringsvar.

https://kaerholm.aula.dk/
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Svømmehal på Kæret
Plan for hvordan og hvornår vi skal komme videre med denne sag.

Lige nu er der ro på i forhold til evt. lukning af Kærets svømmehal. Melina har 
sammen med medarbejderne lavet et skriv med argumenter til, hvorfor Kæret 
skal beholde deres svømmehal. 
Hvis det bliver aktuelt igen er dokumentet gemt. 

Længerevarende sygefravær. De nye retningslinjer.
Udsættes til næste gang

Dato for jule-guf.

Der sørges for juleguf på alle 3 matrikler fredag den 13. december 

Sag nr. 4 Henvendelser
Ingen henvendelser

Sag nr. 5 Eventuelt

Næste skolebestyrelsesmøde er tirsdag den 14. januar 2020 kl. 17.00-19.00 på 
Kølholm. I forlængelse af mødet bliver Skolebestyrelsen og skriver høringssvar.


